
Verslag ALV Zingen&Zo op 29 maart 2021 online 
 
Aanwezig:  
Caro, Desiree, Robbert, Peter, Pauline, Corrie, Tet, Betty, Carla, Hylkje, Monique, Inge, Anneke, 
Marijke, Siemona, Marloes, Gerlof, Femke, Sineke, Michel, Liesbeth, Betty, Clari, Klaske, Ivonne, 
Betsy, Herma, Henk-Jan en Marjan 
Afmeldingen van:  
Edith, Dobbie, Ger, Anne, Monique K (sluit later aan), Monique v A, Jantine 
 

1. Welkom en vaststellen agenda 
Henk-Jan heet iedereen welkom en staat even stil bij het bijzondere van zo online voorzitten 
en vergaderen. Geen gezamenlijk lied, starende gezichten…. geen direct geluid terug. We 
houden de vergadering kort en functioneel. 

 
2. Verslag vorige ALV 

Geen opmerkingen of aanvullingen, dus het verslag is vastgesteld. 
 

3. Jaarverslag 2020 en Plan van aanpak 2021 
Henk-Jan neemt het verslag door en vraagt om te melden via de chat als er opmerkingen zijn. 

• Douwe’s stukje ontbreekt, hij heeft het, heel begrijpelijk, door het overlijden van zijn 
moeder niet meer kunnen schrijven.  

• Verdrietig is ook dat Floor is overleden.  

• Daarnaast geeft Corona geen gelegenheid om nieuwe leden uit te nodigen en we 
hopen dat we met genoeg leden bij elkaar blijven om als koor straks weer van start 
te gaan.  

• Punt van aandacht blijft dat we de website goed up to date houden. Robbert heeft 
de tekst intussen aangepast, wat foto’s en filmpjes betreft kan er nog wat worden 
ge-update. 

• De banners zijn nog op de lange baan i.v.m. corona 

• Het plan van aanpak spreekt voor zich en is voor een deel al uitgevoerd 

• Henk-Jan licht het programma Jamoulous toe, het lijkt erg kostbaar te worden. 
Herma geeft aan dat het andere koor waar ze in zingt het programma wel gaat 
worden uitgeprobeerd. Het programma is gratis, maar de ervaring is dat het 
technisch nogal wat ondersteuning vraagt. Hema zal ons verslag uitbrengen van de 
ervaringen. 

• Over het repertoire; “Wat wil ik zingen” komt bij Herma terecht en zij geeft het dan 
door aan het A-team en als er een voorstel uitkomt gaat het naar Douwe of het voor 
het koor geschikt is. 

• Jubileum en concerten komt hopelijk weer als we weer gaan zingen. 

• Filmpjes die Douwe en Christina maken komen op de website 

• Er is een pub quiz in de maak. De vragen zijn klaar, er zijn mogelijkheden via zoom of 
andere systemen. Henk-Jan heeft al ervaring er mee. Carla bevestigt dat het niet 
ingewikkeld is en niet persé in groepjes hoeft. Corrie zal Henk-Jan verder om 
informatie vragen. Vragen moeten wel met het koor en muziek te maken hebben. Er 
is ook een programma MyQuiz.nl Er gaat een groepje mee aan de slag met in ieder 
geval Femke, Corrie en Carla.  

• Contact met Douwe en Christina gaan via Ivonne. Graag input via stemgroepleiders 
voor de jaarlijkse evaluatie. De alten hebben al een helder verhaal ingeleverd als 
input. Betty geeft aan dat ze nogmaals wil bedrukken dat ze echt heel graag ook veel 
gewoon wil zingen en niet alleen repeteren. Dus niet, oh ja we moeten nog vrij 



zingen in de laatste paar minuten. Dat komt ook als punt van de brief van de alten. 
Ivonne neemt dit zeker allemaal mee. 

• Stukje over de stemtest is wat bijgesteld, Henk-Jan leest hem voor.  

• Ivonne licht nog even toe hoe de nieuwe mensen op de wachtlijst bij ons zijn 
gekomen. Dit om inzicht te geven in hoe mensen ons vinden, via welke wegen. Het is 
nu niet gemakkelijk om mensen te werven omdat we niets kunnen beloven door 
corona. Maar we kunnen wel zorgen dat we zichtbaar zijn via de media en de 
website wie we zijn en wat we zingen. Hylkje houdt zich aanbevolen voor ideeën om 
mensen te werven. Femke geeft aan dat een oproepje in de krant twee keer heel 
goed heeft gewerkt. 

 
4. Financiën 

• We hebben meer leden nodig, we redden het omdat we niet zingen, maar we gaan 
tekortkomen met dit aantal leden als we weer starten.  

• Robbert vraagt naar subsidie en de voorwaarden waaronder we dat krijgen. Geen 
concerten zijn nu verplicht, verder geen verplichtingen. Voorlopig krijgen we in ieder 
geval in 2021 ook weer subsidie. Voor het volgende jaar is nog niet duidelijk.  

 
5. Kascommissie 

Kascommissie doet verslag en keurt de financiën over 2020 goed.  
Met dank aan Michel en Hans.   
Volgend jaar zullen Hans en Robbert de kascommissie vormen. 

 
6. Hoe gaan we door met komende periode 

• Henk-Jan licht toe, we hebben besloten Douwe en Christina doorbetalen en ook 
online repeteren 

• Peter geeft wel aan als argument, als we D en C laten gaan dan kunnen we zo 
kwijtraken. Belangrijk om mee te nemen. Zoals we nu zijn geïnformeerd gaan ze 
door, Douwe gaat ook door met zijn vrouwenkoor, er is niet concreet gevraagd wat 
ze doen als de poll negatief is. 

• Marjan heeft een poll gemaakt om te stemmen, we stemmen anoniem voor 28 
stemmen van de 29 voor, een iemand heeft niet gestemd.  

• Betsy geeft aan dat ze dan komende weken de contributie gaat innen voor komend 
halfjaar 

 
7. Afsluiting seizoen 

Voorlopig besluiten we het jaar af te sluiten met een online pub-quiz. Mochten we buiten bij 
elkaar kunnen komen dan zijn er 4 tuinen waar dat kan, die van Hans, Pauline, Ivonne en 
Michel. 

 
8. Website  

• Foto’s en filmpjes zijn verouderd, daar moet nog eens doorheen gegaan 

• Robbert zet bestandjes op de site, maar Siemona biedt aan dit ook te kunnen doen, 
ze houdt het nu ook al een beetje bij. Het programma finale is op dit moment niet zo 
in gebruik omdat Douwe alles inzingt 

• Femke stelt voor een leuk kort filmpje te maken waar alle koorleden in een seconde 
langskomen, en mensen die niet op de website willen kunnen er anoniem op.  
Hylkje stelt voor om foto’s waarop we samen zingen van de concerten korter 
geleden vooral te gebruiken. Betty is het er wel mee eens. Dus liever een filmpje van 
dat we zingen. Een promotiefilmpje met flitsen van onze kooroptredens is in ieder 



geval een goed idee. Femke gaat dat komende zomer proberen te maken. In 
september kan het dan op de website staan. 

 
9. Bestuurssamenstelling  

Het bestuur blijft nog een jaar aan. Een aantal leden benadrukken dat het bestuur het 
hartstikke goed heeft gedaan. 

 
10. Rondvraag  

• Desiree stelt voor om pas te beginnen als het Poortershoes weer opengaat, pas dan 
is het echt veilig. Daarvoor in het Floreshuis kan ook, maar is nogal wat georganiseer 
en kostbaar. Betsy geeft aan dat het daar ook veilig is, en mogelijk al eerder door 
goede ventilatie.  

• Inge brengt een punt in wat ook al langer en vaker is besproken. Het zou fijn zijn dat 
Douwe wat ondersteund wordt in zich aan de afspraken houden, op een open en 
vriendelijke manier, zo van Douwe, het is tijd, wat gaan we zingen.  

• Corrie vraagt zich af of een keer in de 7 weken &Zo oefenen wel erg weinig is. Tet wil 
wel elke 2 weken, kan best wat vaker, Paulien onderschrijft dit, als we het doen dan 
moeten we het goed doen. Het gaat uiteraard over eenvoudig, niet pasjes, maar 
houding, opstelling. Manier van verplaatsen tussen de nummers. Het wordt door 
velen bevestigd dat als we het doen, dat we het goed doen! Kortom eenvoud en 
vaker oefenen als we weer samen oefenen. We spreken af in principe minstens 
eenmaal per maand oefenen en eventueel vaker als we vlak voor de concerten 
zitten. 

• Zoom-abonnement: wordt nog besproken met Douwe of hij dit zelf gaat doen. Het is 
voor een aantal maanden. Voor het koor is de enige consequentie dat er dan een 
andere link zou komen. Marjan blijft het tot dan doen.  
 

11. Afsluiting 
Henk-Jan sluit af met dank aan iedereen, en nodigt uit om nog even te blijven hangen om bij 
te praten voor wie wil. Tenslotte zien we elkaar alleen in onze stemgroep. 
 

 
 
 
 

 


